



## Dagordning styrelsemöte 14/4 - 2020

### ***§1 Mötets öppnande***

Mötet förklaras öppnat.

### ***§2 Närvarande ledamöter***

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Erica Källberg

Eliaz Utbult

Natasha Mattsson Larsson

Emmy Rylander

Masis Vardanian

Sebastian Torres

Robin Nappo

Axel Halvarsson

Rebecca Miller

### **§3 Val av mötesordförande**

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

### **§4 Val av mötets sekreterare**

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

### **§5 Val av justerare**

Robin Nappo och Axel Halvarsson väljs till mötets justerare.

### **§6 Fastställande av dagordning**

Tillägg: Punkten genomgång och uppföljning av förra veckans mötesprotokoll (7 §) läggs till.

Dagordningen fastställs med detta tillägg.

### **§7 Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll.**

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans (7/4–20) protokoll.

### **§8 Varvet runt**

**Sekreterare:** Har skött det löpande arbetet.

**Näringslivsansvariga (genom Emmy Rylander och Erica Källberg):** Har färdigställt alla samarbetsavtal. Ska på möte på onsdag (15/4) med en samarbetspartner.

**Evenemangsansvariga (genom Eliaz Utbult och Robin Nappo):** Har skött det löpande arbete.

**Kommunikationsansvarig:** Har jobbat med hemsidan samt quizen på instagram.

**Idrottsansvarig:** Har skött det löpande arbetet.

**Kassör:** Väntar på svar, angående revideringen av budgeten, från kåren. Har blivit förfrågad och tackat ja till att vara ekonomiansvarig för Gaius.

**Chefredaktör:** Har sött det löpande arbetet.

**Utbildning:** Tog med det styrelsen kom fram till, vid förra styrelsemötet, vid möte med kåren. Kåren hade tänkt i liknande banor. Har mailat institutionen angående fördjupningskursen i straff- och processrätt. Kursen kommer inte erbjudas till hösten men troligtvis till våren.

**Ordförande:** Har jobbat med hemsidan och maillet en del.

**Vice ordförande:** Har skött det löpande arbetet.

### **§9 *Kommunikation till medlemmar***

All kommunikation till medlemmar ska ske genom JF:s konton, på Facebook och liknande, för att minimera risken att felaktig information lämnas ut. Det har förvisso inte varit några problem med detta tidigare.

### **§10 *Samarbete med studentlitteratur***

JF kommer få en del anteckningsböcker och lagböcker, från en samarbetspartner, som ska delas ut nästa termin. Styrelsen diskuterar bästa sätt att göra detta på.

### **§11 *Ansvarsveckorna***

Då JF-rummet är stängt kommer de som skulle haft ansvarsveckor nu få sina veckor flyttade till hösten istället.

### **§12 *Möjlighet till större evenemang i höst***

Styrelsen diskuterar evenemang man skulle kunna ha till hösten.

### **§13 *JURO – Enkät om psykisk ohälsa***

Utbildningsansvarig (Sebastian Torres) var på möte med JURO:s arbetsgrupp. Det har nu bestämts hur arbetet, strukturellt, ska genomföras. En enkät kommer tas fram för att undersöka psykiska hälsan bland juriststudenter. En expert har kontaktats för att hjälpa till att utforma enkäten. Arbetsgruppen ska idag (14/4) meddela, experten, vad för typ av frågor de vill ha i enkäten.

**§14 Övrigt**

**§15 Nästa möte**

Tisdag 21/4 kl. 8:00-10:00.

**§16 Mötets avslutande**

Mötet förklaras avslutat.